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Til 
 
Alstahaug kommunestyre 
 
 
 
 

Uttalelse vedrørende budsjettforslag for 2017 
 
 

Uryddig om skolestruktur 
 
 
Etter mange turbulente år for distriktsskolene, som tilslutt endte med 
nedleggelse av Austbø skole og overflytting av elevene til Søvik skole fra 
skolestart i år, så vi frem til fredeligere tider med fokus på et trygt og godt 
læringsmiljø. I forbindelse med høstens høring vedrørende endring av 
skolestruktur i sentrum, fikk Søvik FAU også klar beskjed fra 
administrasjonsledelsen om at Søvik skole ikke var direkte berørt i denne 
prosessen. 
 
Sjokket var derfor stort blant elever og foreldre ved Søvik skole da 
administrasjonssjefen i sitt budsjettforslag på nytt anbefalte å legge ned 
nærskolen vår. Vi ble også svært forundret over å se at administrasjonsledelsen 
fremla nedleggelse av Søvik skole som et mulig innsparingstiltak i forbindelse 
med kommunestyrets behandling av endret skolestruktur i sentrum på onsdag. 
 
Prosessen fremstår svært uoversiktlig, og vi stiller spørsmålstegn ved 
saksgangen. Det er et generelt forvaltningsrettslig prinsipp at en avgjørelse ikke 
skal tas før en sak er ordentlig belyst. I en sak om skolenedleggelse betyr dette 
ifølge Utdanningsdirektoratet at ”kommunestyret skal ha rimelig kjennskap til 
synspunktene til de som berøres av nedleggelsen før et vedtak treffes”. Da må 
det foreligge full konsekvensutredning og en bred høringsrunde, der alle berørte 
parter får anledning til å uttale seg.  
 
Vi vil i likhet med Alstahaug kommune ”sjå stjerne”, og da må vi jobbe videre for 
en god og fremtidsrettet skolestruktur hvor små stjerner kan få mulighet til å 
skinne i hele kommunen.  
 
 
 
 
Søvik FAU  
 


